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وزارت کشور با صدور بیانیه ای اطمینان خاطر داد موضوع 
مسمومیت دانش آموزان با جدیت در حال پیگیری است 
و تاکید کرد: ســامت دانش آمــوزان اولویت اصلی همه 
مسئولان است و برای ایجاد آرامش و تامین آسایش آنان 

از هیچ تاشی فروگذار نخواهند کرد.
به گزارش وزارت کشور، در این بیانیه آمده است: به دنبال 
حوادث و وقایع اخیر در تعدادی از مدارس کشــور و بروز 
برخی نگرانی ها در میان خانواده ها، مبنی بر وجود عوارض 
در برخی دانش آموزان از جمله سوزش گلو، ریزش اشک 
و… و موج سواری و جنگ روانی بدخواهان ایران اسامی 
به منظــور ایجاد اضطراب و نگرانــی در میان مردم و به 
تعطیلی کشــاندن مدارس، بنا به دستور ریاست محترم 
جمهور، وزارت کشــور ماموریت یافت تا ابعاد این مساله 

بررسی کند.
بدین منظور جلسات فشرده و مستمری طی روزهای اخیر 
با حضور مسوولان و کارشناسان برجسته وزارت خانه های 
بهداشــت، آموزش و پــرورش، دســتگاه های اطاعاتی، 
امنیتی و قضایی برگزار شــد که براساس گزارش موجود، 

اهم موارد زیر به جمع بندی رسید:
 از نخستین حادثه ابتدای آذر ماه در یکی از هنرستاهای 
قم اتفاق افتاد پس از قم تاکنون در ۵۲ مدرسه گزارشاتی 
دال بر بروز عوارض در برخــی دانش آموزان این مدارس 
اعام شــد که بافاصله نیروهای اورژانس، درمان، آتش 
نشانی و انتظامی در محل حاضر و عاوه بر معاینه پزشکی 
دانش آموزانی که ابراز ناراحتی داشــتند، محیط داخلی و 

پیرامونی مدرسه را مورد پایش قرار دادند.
براساس اعام وزارت بهداشت اکثریت افراد تحت درمان 
به صورت سرپایی مرخص و ۲۸ نفر در بیمارستان بستری 
شدند که تمامی این افراد )جز دو مورد که دارای بیماری 

زمینه ای بودند( در کمتر از ۲ روز، مرخص شده اند.
از همان لحظات نخست، دستگاهای اطاعاتی و امنیتی 
نهایــت تاش خــود را برای کشــف ابعاد ایــن ماجرا و 
شناسایی عوامل موثر در این حوادث به کار گرفته اند که 
به محض نتایج قطعی مراتب در اختیار افکار عمومی قرار 

خواهد گرفت .
در تحقیقات میدانی دســتگاه های ذیربــط، نمونه های 

مشکوکی یافته شده که برای بررسی های تخصصی  جهت 
شناســایی علل عوارض ایجاد شــده در دانش آموزان، در 
آزمایشــگاه های معتبر کشور در دست بررسی است و در 
اولین فرصت نتایج آن توســط وزارت بهداشت به اطاع 

مردم شریف ایران خواهد رسید.
از بــدو پیدایش این مســاله، طراحان جنــگ ترکیبی 
علیه ایران، با ایجاد آلودگی ذهنی-روانی کوشــیده اند تا 
التهاب آفرینی را در سطح جامعه گسترش دهند و باعث 
تعطیلــی مراکز تحصیل علم و دانش در کشــور شــوند 
و مجددا پروژه شکســت خورده اغتشــاش را احیا کنند. 
بنابراین به مردم عزیز اطمینان خاطر داده می شــود که 
سامت دانش آموزان در اولویت اصلی همه مسوولان بوده 
و هست و برای ایجاد آرامش و تامین آسایش آنان از هیچ 

تاشی فروگذار نخواهند کرد.
لازم اســت مردم عزیز و شــریف ایران به عملیات روانی 
تروریســم رسانه ای دشــمنان توجه نکنند و اطاعات و 
اخبار  در این خصوص را از مراجع رســمی رسانه کشور  

دریافت کنند.«
طرح دوباره موضوع مسمومیت دانش آموزان در مجلس

از ســوی دیگر در مجلس، در حالی کــه نظری نماینده 
خلخال قصد بیان تذکری در خصوص مسمومیت تعدادی 
از دانش آموزان در خلخال را داشــت، کریمی قدوســی 
نماینده مشهد قصد ممانعت از بیان تذکر او را داشت که 
همین موضوع باعث شد برای دقایقی جو مجلس متشنج 

شود.
به گزارش ایســنا، در جلســه علنی نوبت صبح یکشنبه 
مجلس و در جریان بررســی جزییات لایحه بودجه، سید 
غنی نظری نماینده خلخال در تذکری گفت: مسمومیت 
ســریالی دانش آموزان به خلخال رسید و مردم ناراحت و 

عصبانی هستند.
در این هنگام محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای 
اســامی خواســت که در مورد بودجه تذکر خود را بیان 

کند.
در واکنــش به این صحبت، نظری گفــت: آقای قالیباف 
در شهرســتان خلخال دانش آموزان به دلیل مسمومیت 
به بیمارســتان رفته اند و بعد شما توقع دارید من درباره 

چه چیزی صحبت کنم؟ وظیفه من این است که بگویم 
که دســتگاه ها موضوع را پیگیری کنند و از دستگاه های 
مســئول این را مطالبه کنم. از صبــح مردم به من زنگ 

می زنند و می خواهند که موضوع را پیگیری کنم.
نظری دوبــاره گفت: دانش آموزان در خلخال مســموم 
شــده اند و من باید اعام کنم؛ گویا آقای کریمی قدوسی 

ناراحت می شوند پس من دیگر حرفی نمی زنم.
اشاره نظری به این موضوع بود که در زمان بیان تذکرش 
کریمی قدوســی بالای صندلی او ایستاده بود و در حال 

بیان صحبت ها و توضیحاتی به نظری بود.
قالیباف رئیس مجلس شورای اسامی در واکنش به این 
صحبت های نظری گفت که پیگیری وظیفه ما است و در 

آن شکی نیست.
بعد از صحبت های نظــری، محمودوند نماینده خرم آباد 
با فریاد گفت که کریمی قدوســی چه کاره است؟ سپس 
محمودونــد در کنار صندلی نظری حاضر شــد و همین 
باعث شــد که تعداد دیگری از نماینــدگان هم در کنار 
صندلی نظری حاضر شــوند و مشــغول گفت وگو شوند. 
محمودوند از نمایندگان می خواست که نسبت به موضوع 
مســمومیت اعتراض کرده و حرف بزنند؛ در همین حین 
موســی غضنفرآبادی نماینده بم از مکالمه نمایندگان با 

تلفن همراهش فیلم می گرفت.
دقایقی بعد جواد کریمی قدوســی نماینده مشــهد در 
تذکری در واکنش به صحبت های نظری نماینده خلخال 

گفــت: آقای نظری بیان داشــت که مــن نمی گذارم او 
صحبت کند؛ بنده هم مثل نمایندگان در اینجا نشســته 
و در جمع خودمان صحبت می کنم تریبون مجلس دست 
من نیست که بخواهم حرف کسی را قطع کنم، این اختیار 

رئیس مجلس شورای اسامی است.
وی اضافــه کرد: من این نکته را با دلســوزی به برخی از 
همکاران گفته ام که در موضوع مسمومیت دانش آموزان 
عزیز توجهات لازم را داشــته باشــند. آقای قالیباف هم 
به چهار کمیســیون ماموریت داده که این کمیسیون ها 
جلسات خود را تشکیل داده و همچنان پیگیری ها ادامه 
دارد. عــاوه بر این رئیس جمهور هم به وزرای کشــور و 
اطاعات دستور پیگیری داده است شب گذشته هم آقای 

وحیدی وزیر کشور بیانیه حکیمانه ای منتشر کر .
این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسامی گفت: نظام جمهوری اسامی ایران صادق 
در برابر مردم و مقتدر در برابر دشمن است، نظامی است 
که توانسته پوزه ۴۷ سرویس اطاعاتی دشمن را در جنگ 
ترکیبــی اخیر به خاک بمالد پس آیــا نمی تواند از پس 

چنین توطئه ای برآید؟
کریمی قدوسی در پایان گفت: از همکاران تقاضا دارم که 
با فضایی که دشمن در پی ایجاد التهاب است آشنا باشند 
و بنزین در التهاب دشمن نریزند، کمیسیون امنیت ملی 
هم دغدغه دارد. اجازه ندهیم این موضوعات باعث ایجاد 

التهاب در جامعه شود.

وزارت کشور درباره موضوع مسمومیت دانش آموزان بیانیه داد

کشف نمونه های مشکوک

سفر گروسی به تهران که قرار بود در ماه فوریه انجام شود، 
بالاخره در ابتدای مارس صورت گرفت. رئیس ســازمان 
بین المللی انرژی اتمی در حالی به ایران آمد که جلســه 
شــورای حکام درمورد رسیدگی به پرونده ایران به زودی 
برگزار می شــود. یکی از مواردی که گروسی را به تهران 
کشاند پیدا شــدن اورانیوم غنی شده ۸۳ درصدی بود. با 
این حال به نظر می رســد که نظر آژانس و ایران در مورد 
مذاکرات صورت گرفته یکســان نیست. مدیرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی به محض رسیدن به وین؛ سفر به 
تهران و دیدار با مقامات بلند پایه کشورمان را مهم ارزیابی 
و تصریح کرد که یک درک روشن درباره ادامه همکاری ها 
برای حل وفصل مســائل پادمانی حاصل شــده است. در 
همین حال تهران ادعای نصب دوربین های نظارتی جدید 

آژانس را تکذیب کرده است.
فریدون مجلسی دیپلمات پیشین کشورمان در گفتگو با 
خبرآناین در مورد اهمیت این سفر می گوید: من بیش از 
دو سال اســت که برجام را تمام شده می دانم. اما مشکل 
جمهوری اســامی ایران را ان پی تی و تعهدات هسته ای 
ایــران می دانم و خــروج ایــران از آن را خیلی خطرناک 
می بینم و بهانه ای برای اینکه در ســال ۲۰۲۳ و با پایان 

مهلت برجام و در صورت عدم ســازگاری از سوی ایران؛ 
باعث اجرای مکانیسم ماشه شود.

برخی فکر می کنند آژانس و کشورهای غربی حواسشان 
نیست و می شــود این دست و آن دســت کرد. من فکر 
می کنم گروســی برای این به تهران آمده بود تا موضوع 
مخاطره آمیز داغ شــدن مساله هســته ای ایران را سر و 
ســامان دهد. مثا اینکه آن ۸۳ درصد اورانیوم غنی شده 
اتفاقی بوجود آمده و بالا رفتن ســطح پایش های سازمان 
انرژی هســته ای را تامین کند. اینها در قالب مســئولیت 

گروسی است.
او در مورد گفتگوهای ایجاد شــده در تهران توضیح داد: 
ایران وقت هایش را خریده است و دیگر وقتی نمانده. ما با 
تحریم روبه رو هستیم. اگر بخواهند از تحریم خارج شویم، 
ایران باید طوری بازی کند که بتواند به این ســمت و سو 
برود. غرب با دولت روحانی به توافق رســید اما وقتی آنها 
نظر نهایی خود را بــه حاکمیت اعام کردند، مورد قبول 

قــرار نگرفت. از همان زمان ختم برجام خوانده شــد اما 
مسئولیت های ایران برعهده اش باقی ماند.

اگر ایران بخواهد به توســعه اقتصاد خودش در مرزهای 
داخلی توجه کند به همه جا خواهد رسید. اما اگر بخواهد 
قدمــش را از این مرزها بیرون بگذارد با رویارویی با غرب 
مواجه می شود. دشمنان ما هم کیسه بوکس نیستند فقط 
کتک بخورند. ملت هم نگران همین هستند که هر چقدر 
با انها جدل کنید، باز از نظر اقتصادی برای ما سودی ندارد. 
زیربنایــی در این مملکت وجود دارد که در صورت تقابل 

واقعی با دیگران ممکن است از بین برود.
مجلســی در مورد امکان صدور قطعنامه علیه ایران پس 
از سفر گروســی می گوید: من فکر می کنم امکان صدور 
قطعنامه علیه ایران زیاد است. البته مهلت قرارداد برجام 
هم در سال ۲۰۲۳ تمام می شود. در هفته آخر آن مهلت 
به احتمال زیاد اگر راه حلی پیدا نشــود، مکانیســم ماشه 
هم فعال خواهد شــد. توافق هــم اگر صورت بگیرد فقط 

در قالب محدودیت های اتمی اســت که کشورهای دیگر 
مطمئن باشند بمب اتمی در ایران تولید نشود. برای آنها 
البته مساله اصلی در حوزه اسراییل می گردد. سفر گروسی 
با وجود توافقاتی که شد؛ از نظر جلوگیری از خطر تهدید 
هســته ای ایران مثبت است. اما از لحاظ حل مساله ایران 
برای دیگر کشــورها بی نتیجه است. این سفر برای ایران 
خاصیت زیادی ندارد. مشکل اساسی ایران حل مشکات 
تحریم اســت که منجر به تورم و رکــود و نارضایتی های 
اقتصادی شده. این فقط با رفع تحریم قابل حل است که 

ربطی به سفر گروسی ندارد.
این کارشناس مسائل بین المللی در مورد اینکه در صورت 
فعال شدن مکانیسم ماشه چه رخ می دهد گفت: من فکر 
می کنم در صورت چنین اتفاقاتی ایران باز هم همین روش 
را ادامه می دهد. مگر اینکه عقانیتی بروز کند که جلوی 
این اتفاق را بگیرد. اگر مکانیسم ماشه فعال شود ایران در 
وضعیت ســخت تری باید برود و با قدرت های خارجی در 
مورد مســائلش گفتگو کند. تهران در این وضعیت دیگر 
چاره ای ندارد جز اینکه تســلیم تصمیمات طرف مقابل 
باشد تا با عواقب مکانیسم ماشه مواجه نشود. پس تا قبل 

از این اتفاق بهتر است که یک راه حلی پیدا کند.

رئیس جمهور گفت: مردم کمیته امداد را به عنوان نهادی 
پرثمر و پراثر می دانند که برکات زیادی برای مردم کشور و 

حتی منطقه، مسلمانان و همسایگان داشته است.
به گزارش ایسنا، ســید ابراهیم رئیسی در آیین واگذاری 
۲۳ هزار واحد مســکونی به خانواده های تحت پوشــش 
کمیته امداد اظهار کرد: در روایات مختلف به رســیدگی 
به مستمندان تاکید شده است. کمیته امداد کارنامه بسیار 
درخشــان و قابل ارایه در کمک رسانی به نیازمندان و باز 
کردن گره از کار مردم در زمینه مسکن، اشتغال، تحصیل 

و سایر زمینه ها دارد.
وی ادامه داد: امروز مردم بیشــترین اعتماد را به کمیته 
امــداد دارند. مردم این کمیته را به عنوان نهادی پرثمر و 
پراثر می دانند که بســیار برکت برای مردم کشور و حتی 

منطقه، مسلمانان و همسایگان داشته است.
وی در ادامه با بیان این که »مسکن به عنوان بخش هزینه بر  
بیشترین سهم در سبد هزینه خانواده را دارد«، افزود: امروز 
نهادهای انقابی و دولت بسیج شده اند که مشکل مسکن 
را حل کنند. یکی از جلوه های این همکاری همین مراسم 

است. این مراسم نشان داد کاری که مردمی سازی شود و 
خیرین به میان بیایند، به نتیجه می رسد. ما باید موانع را 
از مقابل آن ها برداریم. کمیته امداد می تواند اعتماد خیرین 
را جلب کند. دیدن نهادهای انقاب اسامی در کنارهم و 

در کنار دولت برای حل مشکل مسکن لذت بخش است.
رئیس جمهــور با تقدیر از اقدامــات گروه های جهادی به 
عنوان یکی از افتخارات کشــور خاطرنشــان کرد: اگرچه 
جهاد سازندگی تعطیل شد ولی حرکت های جهادی کشور 
که در ذات انقاب اســامی است، هیچ گاه تعطیل نشد و 
این هم به دلیل تشویق های رهبری برای اقدامات جهادی 
است . حرکت های جهادی در کشور خیلی تاثیرگذار بوده 
اســت. وی افزود: ان شاالله  تا اخر۱۴۰۲ مددجوی مسکن 
در روستاها نداشته باشیم. دولت همه کمک ها را به کمیته 
امداد برای دستیابی به این هدف می رساند. کمیته امداد 

یکی از نهادهای بســیار موفق در ایجاد اشتغال است. این 
تصور درست نیســت که کمیته امداد فقط مستمری به 
نیازمندان می دهد زیرا کمیته امداد در حال خودکفا کردن 

نیازمندان است.
وی بــا بیان این که »وزارت راه و شهرســازی  با همکاری 
بانک هــا، اســتانداران، فرمانــداران، بخشــداران و همه 
بخش های دولت مسأله مســکن را به عنوان یک مسأله 
ضروری کشــور در نظر گرفته اســت«، گفت: وقتی من 
می گویم باید یک میلیون مسکن ساخته شود، یک نکته 
شخصی نمی گویم؛ زیرا کسی که نیاز کشور را بداند متوجه 
می شود باید در سال های گذشته سالی ۱ میلیون مسکن 
می ساختیم. در سال های گذشته این عقب ماندگی را در 
کشور داریم و از سویی ساخت یک میلیون مسکن، قانون 

مجلس هم هست.

رئیس جمهور با قدردانی از همه کســانی که در سال های 
گذشــته در این نهاد خدمت کرده انــد، از جمله مرحوم 
عســگراولادی، گفت: باید  از مسئولان کمیته امداد و به 
ویژه کسانی که به شکل گمنام در این نهاد مشغول خدمت 
خالصانه و گره گشایی از زندگی مردم هستند، قدردانی کرد. 
امروز همه نهادهای انقابی توان خود را بسیج کرده اند تا 
با همکاری با دولت، مشــکل مسکن به عنوان اصلی ترین 
بخش ســبد هزینه های خانوار را رفع کنند. رئیســی در 
پایان اظهار کرد: برای ما بسیار مسرت بخش است که ۲۳ 
هزار مسکن به خانواده ها داده شود. امیدوارم کمیته امداد 
همت مضاعفی کنند تا مشــکل مسکن مددجویان حل 
شــود. امیدوارم مددجویان در شهر ها هم صاحب مسکن 
شــوند و این هدف قابل تحقق است. من خدمت رهبری 
که گزارش می دهم فقط اقدامات دولت را عرض نمی کنم 
بلکه اقدامات سایر نهادهای انقابی را هم به اطاع ایشان 
می رسانم. گذشت آن دوره که دوگانگی در تعریف دولت 
و ســایر نهادها بود. ما اکنون آهنگ واحدی برای اجرای 

رهنمودهای رهبری و خدمتگزاری به مردم داریم.

ســخنگوی کمیســیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
مجلس با اشــاره به جلسه امروز این کمیسیون گفت: در 
این جلسه آقای کمالوندی در پاسخ به سوالات مطرح شده 
از جانب نمایندگان، ادعای مطرح شــده درباره دسترسی 
آژانس بــه افراد را رد کرد و همچنیــن گفت با توجه به 
اینکه در فردو افزایش فعالیت هسته ای داشته ایم براساس 
اســتانداردهای متعارف بازرسی آژانس، دفعات بازرسی از 
این سایت افزایش دارد. به گزارش ایسنا، ابوالفضل عمویی 
در توضیح جلسه دیروز کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
خارجی گفت: ظهر امروز جلسه کمیسیون امنیت ملی و 

سیاست خارجی مجلس با دعوت از آقای اسامی، رئیس 
ســازمان انرژی اتمی و آقای کمالوندی معاون ســازمان 
برای بررســی ابعاد و نتایج سفر رافائل گروسی، مدیرکل 
آژانس بین المللی انرژی اتمی به تهران برگزار شــد. وی 
توضیح داد: آقای اسامی با تشریح آخرین وضعیت برنامه 
هسته ای کشور در تولید و ذخائر اورانیوم غنی شده، بیان 
کرد در هفته های اخیر کســانی که مخالف برنامه هسته 
ای ما هســتند با تمرکز بر برخی مــوارد از جمله یافتن 
ذره ای اورانیــوم فراتر از ۶۰ درصد یا طرح ســوال درباره 
 ،)DIQ( نحوه چینش آبشــارهای جدید ســانتریفیوزها

ســعی می کردند به فضای سیاسی علیه برنامه هسته ای 
ما دامن بزنند که مــا در چارچوب پادمان و در گفتگو با 
مقامات آژانس ابهام نســبت به این موضوعات را برطرف 
کردیم و به نوعی بهانه را از دشمنان گرفتیم. در موضوعات 
باقیمانــده از جمله ۳ مکان هم طبق پادمــان با آژانس 
همکاری خواهیم کرد. عمویی ادامه داد: در این جلســه 
آقای کمالوندی هم با تشــریح مواد سه گانه مورد توافق 
در بیانیه مشترک سازمان انرژی اتمی و آژانس بین المللی، 
گفــت ماک ما برای همکاری با آژانس، پادمان اســت و 
طبق قانون اقدام راهبردی مجلس، تا زمانی که تحریم ها 

طبق توافق رفع نشود، ایران نظارت های فراپادمانی را اجرا 
نمی کند. کمالوندی در پاســخ به سوالات مطرح شده از 
جانب نمایندگان، ادعای مطرح شــده درباره دسترســی 
آژانس بــه افراد را رد کرد و همچنیــن گفت با توجه به 
اینکه در فردو افزایش فعالیت هسته ای داشته ایم براساس 
اســتانداردهای متعارف بازرسی آژانس، دفعات بازرسی از 
این ســایت افزایش دارد. وی در پایان گفت: بر اســاس 
گزارش ارائه شده در جلسه، نحوه نظارت و راستی آزمایی 
بعدی در جلســه فنی که در آینده بین ایران و آژانس در 

تهران برگزار خواهد شد، مورد توافق قرار خواهد گرفت.

یک عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسامی، تاکید 
کرد: انتشار صورت های مالی شرکت های دولتی منجر به 

بهبود عملکرد و دید باز دولت در بودجه ریزی می شود.
حجت الاســام مجید ناصری نژاد در گفت وگو با ایسنا، 
دربــاره اهمیت انتشــار صورت های مالی شــرکت های 
دولتــی، بیان کرد: بحث شــفافیت در حوزه صورت های 
مالی شرکت های دولتی از جهات متعدد و مختلف بسیار 
می تواند مفید باشــد، این اقدام در ابتدا باعث می شــود 
مــردم بدانند که در شــرکت های دولتــی چه می گذرد، 
درآمد و هزینه این شــرکت ها چقدر است و نحوه کسب 
درآمد در این شرکت ها و هزینه کرد آنها برای تمام مردم 
کاماً شــفاف و روشن می شود. وی در ادامه با بیان اینکه 
یک سری ابهاماتی در جامعه درباره عملکرد شرکت های 
دولتی وجود دارد که باید برای همگان روشــن و شفاف 
شــود، اظهار کرد: امیدوارم با انتشار صورت های مالی این 
شرکت ها بتوانیم از وضعیت موجود در شرکت های دولتی 
به مردم اطمینان خاطر بدهیم، انتشــار صورت های مالی 
این شــرکت ها باعث می شــود که مدیران ذیربط نسبت 

به عملکرد خود حســاس باشند و درست و دقیق فعالیت 
کنند. نماینده مردم شادگان در مجلس شورای اسامی، 
تصریح کرد: انتشــار صورت های مالی شرکت های دولتی 
منجر به این می شــود که مدیران این شــرکت ها نسبت 
به هزینه کردهای خود حســاس شــوند،  به همین دلیل 
هم دقیق و شــفاف عمل می کنند تا هیچ گونه شــک و 
شــبهه ای در فعالیت آنها به وجود نیاید. وی در ادامه با 
تاکید بر اینکه انتشار صورت های مالی شرکت های دولتی 
باعث می شود جلوی فساد رانت و اختاس در این تاریک 
خانه ها گرفته شود، گفت: عاوه بر این انتشار صورت های 
مالی باعث می شود پویایی در شرکت های دولتی به وجود 
بیاید و کارها بــا حداکثر توان و کیفیــت انجام بپذیرد. 
انتشار صورت های مالی شرکت های دولتی برکات زیادی 
دارد امیدواریم این موضوع به شــرکت های خصوصی نیز 
کشیده شود و به نوعی فرهنگ تبدیل شود، زیرا به دلیل 
خصوصی بودن این شــرکت ها مجلس و دولت نمی تواند 
آنها را ملزم به انتشار این صورت های مالی کند. این عضو 
کمیســیون انرژی مجلس در ادامه خاطرنشان کرد: باید 

انتشــار صورت های مالی و میزان درآمد و هزینه کرد این 
شرکت های دولتی به یک فرهنگ در جامعه تبدیل شود 
زیرا شرکتی که با امکانات دولتی تاسیس شده و از دولت 
بودجه کســب می کند باید اعام کند که این درآمدها را 
به چه نحوی کســب و به چه صورتی هزینه می کند. وی 
در ادامه با اشــاره به دلیل استنکاف برخی از شرکت های 
دولتی از انتشــار این صورت های مالــی، بیان کرد: دلیل 
این مســئله می تواند ضعف های مدیریتی و تخلفاتی در 
شرکت های دولتی باشد که در این شرکت ها وجود دارد، 
یا اینکه آنها نمی خواهند جلب توجه کنند. البته نگرانی ها 
درباره انتشار این صورت های مالی و بهره برداری دشمنان 
از آنها وجود دارد زیرا وقتی برخی از این مسائل را دشمنان 
بدانند ممکن اســت به ضرر ما کار کنند و یا ممکن است 
به تحریم ها شدت ببخشند به همین دلیل در این زمینه 
احتیاط هایــی وجــود دارد. این عضو کمیســیون انرژی 
مجلس در ادامه با اشاره به وظیفه دولت و دیوان محاسبات 
به عنوان دستگاه نظارتی برای پای کار آوردن شرکت های 
دولتی و انتشار این صورت های مالی، بیان کرد: دولت باید 

روی این موضوع پافشــاری کند و دیوان محاســبات هم 
باید شرکت های متخلف و مستنکف از انتشار صورت های 
مالی را شناســایی و با آنها برخورد کند، میزان تخلف این 
شــرکت ها را نیز تعیین کند، مجازات هایی برای آنها در 
نظر بگیرد و این مسائل را به قوه قضائیه نیز گزارش دهد.

نماینده شادگان در ادامه درباره اینکه انتشار صورت های 
مالی کدام یک از شــرکت ها از اهمیت بیشتری برخوردار 
اســت، اظهار کرد: حساسیت ها بیشتر روی شرکت نفت، 
شرکت گاز  و آب و غیره است که در سراسر کشور وجود 
دارند. درآمدهای کانی کسب می کنند و هزینه های آن ها 
نیز وسیع و گسترده است. به همین دلیل باید صورت های 
مالی آنها منتشر شــود البته در این انتشــار باید جانب 

احتیاط نیز رعایت شود تا مستمسک دشمن قرار نگیرد.
ناصری نــژاد در پایان بیان کرد: این مســئله در به وجود 
آوردن یــک دید باز برای دولت و برای تعیین بودجه این 
شرکت ها تاثیر بسزایی خواهد داشت، زیرا وقتی دولت از 
میزان درآمد و هزینه این شــرکت ها آگاه باشد، می تواند 

جلوی حیف و میل شدن بودجه را بگیرد.

فریدون مجلسی در بررسی سفر دو روزه مدیرکل آژانس به تهران: 

مساله اساسی ایران رفع تحریم هاست نه سفر گروسی

رئیسی: 

ساخت یک میلیون مسکن، قانون مجلس هم هست

»اسلامی« و »کمالوندی« درباره سفر »گروسی« به کمیسیون امنیت مجلس چه گفتند؟

یک عضو کمیسیون انرژی:

انتشار صورت  مالی شرکت های دولتی منجر به افزایش کارآمدی شرکت ها می شود

مجوز مجلس به قوه قضائیه برای نصب حداقل 
یک دوربین در هر محکمه

نمایندگان مجلس شــورای اسلتمی به قوه قضائیه اجازه دادند به منظور 
شــفافیت، تکریم ارباب رجوع، و اجرای عدالت تعداد حداقل یک دوربین در 

هر محکمه نصب کند. 
به گزارش ایســنا، نمایندگان مجلس شورای اســامی در جریان جلسه 
علنی دیروز مجلس، بخش هزینه ای لایحه بودجه ۱۴۰۲ را بررســی کرده و 
با پیشــنهاد لطف الله سیاهکلی مبنی بر الحاق یک بند به تبصره ۱۰ لایحه 

موافقت کردند.
بر اساس این بند الحاقی به تبصره ۱۰؛ نمایندگان در نشست علنی نوبت 
عصر امروز )یکشنبه ۱۴ اسفند ماه( مجلس شورای اسامی در جریان بررسی 
بخش هزینه ای لایحه بودجه ســال ۱۴۰۲ کل کشــور، با الحاق یک بند به 
تبصره )۱۰( ماده واحده این لایحه با پیشــنهاد لطف الله سیاهکلی موافقت 
کردند. بر اساس بند الحاقی تبصره )۱۰( ماده واحده لایحه بودجه ۱۴۰۲؛ به 
قوه قضائیه اجازه داده می شــود برای شفافیت، تکریم ارباب رجوع، و اجرای 
عدالت در ســال ۱۴۰۲ از محــل محکومیت های مالی قطعی محاکم در قوه 
قضائیه و یا از محل فروش کالاهای قاچاق تا سقف سیصد میلیارد ریال )سی 

میلیارد تومان( تعداد حداقل یک دوربین در هر محکمه نصب نماید.

تمدید مهلت اجرای آزمایشی قانون 
شوراهای حل اختلاف

نمایندگان مجلس شــورای اســامی تصویب کردند کــه مهلت اجرای 
آزمایشی قانون شوراهای حل اختاف مصوب ۱۳9۴/9/۱۶ تمدید می شود.

به گزارش ایسنا، نمایندگان مجلس شورای اسامی در جلسه علنی نوبت 
دوم یکشــنبه و در جریان بررسی بخش هزینه ای  لایحه بودجه ۱۴۰۲ کل 

کشور، بند الحاقی ۸ تبصره ۱۰ این لایحه را به شرح زیر تصویب کردند:
»بند الحاقی ۸- مهلت اجرای آزمایشــی قانون شــوراهای حل اختاف 
مصــوب ۱۳9۴/9/۱۶  با اصاحات و الحاقات بعــدی از تاریخ انقضای آن تا 
زمان لازم الاجراء شدن لایحه شــورای حل اختاف در سال ۱۴۰۲، تمدید 

می شود.«

دادستان تهران:
 نباید دود وضعیت اقتصادی 
به چشم مصرف کننده برود

دادستان تهران گفت: نباید دود وضعیت اقتصادی به چشم مصرف کننده 
برود. به گزارش قوه قضائیه، بعد از ظهر امروز یکشــنبه ۱۴ اســفند نشست 
ویژه تنظیم بازار نوروز ۱۴۰۲ به ریاســت علی صالحی دادســتان عمومی و 
انقاب تهران و با حضور مسئولان و نمایندگان دستگاه های نظارتی در استان 

تهران، برگزار شد.
علی صالحی در ابتدای این جلسه با بیان اینکه در خصوص مناسبت هایی 
که در پیش داریم باید بازار مدیریت و کنترل شــود تا باعث نابسامان شدن 
وضعیت بازار نشــود، اظهار کرد: مردم شایســته تعظیم و خدمت هستند و 
باید در این رابطه و در جهت رفاه حال عامه، اقدامات ضروری صورت گیرد.

صالحی گفت: لازم اســت عنایت ویژه ای به مردم داشته باشیم. راه خارج 
شدن از این وضعیت نظارت، کار بیشتر، تاش بیشتر و برنامه ریزی دقیق تر 
است. وی افزود: به تعبیر مقام معظم رهبری، وحدت و همدلی بین دستگاه ها 
راه خدمت به مردم اســت و انجام صحیح این اقدام در نتیجه باعث مایوس 

شدن دشمنان خواهد شد. 
دادستان تهران با بیان اینکه مشکات اقتصادی به مردم فشار آورده است، 
تصریح کرد: باید بتوانیم با تاش و کوشش بیشتر وضعیت را بهبود ببخشیم 
و مســائل مرتبطه را حل کنیم. صالحی با بیــان اینکه در حوزه بازار نظارت 
تمام دســتگاه ها باید بــا جدیت و دقیق صورت بگیرد، گفت: به مشــکات 
تولیدکنندگان واقف هســتیم، اما نباید دود این وضعیت اقتصادی به چشم 
مصرف کننده برود. با چند گشــت عادی نمی توان شهر تهران که دریایی از 

مسائل و مشکات است را مدیریت کنیم.
وی افزود: گشــت های ویژه نظارتــی باید به صــورت هدفمند، دقیق و 
اصولی در بازار اقدام به گشت زنی کنند، لذا در این رابطه لازم است تا تمام 

دستگاه ها پای کار بیایند. 
وی افزود: تامین مایحتاج عمومی در حوزه کالاهای اساسی یک ضرورت 
اجتناب ناپذیر اســت و مدیران باید تاش زیادی در این رابطه داشته باشند. 
صالحی گفت: نباید کمبودی در بازار در خصوص کالاهای اساسی و مورد نیاز 
مردم احساس کنیم که اگر کمبود کالا داشته باشیم موضوع افزایش قیمت از 

سوی مقابل ایجاد خواهد شد. 
وی افــزود: اماکنی هســتند که در حوزه احتکار فعالیــت دارند لذا اداره 
اماکن، مجموعه انتظامی و دستگاه های مسئول باید این نقاط را شناسایی و 

برای برخورد به دادستانی و تعزیرات معرفی کنند. 
دادستان تهران با اشــاره به بحث مسمومیت ها در مدارس، تصریح کرد: 
وزارت بهداشت، دانشگاه های علوم پزشکی، اصناف و سایر دستگاه ها باید این 

موضوع را به صورت ویژه مدنظر خود قرار دهند.
در ادامه این جلسه معاون استاندار تهران و نایب رئیس ستاد تنظیم بازار 
تهران، مدیرکل ســازمان تعزیرات حکومتی تهران، نماینده ســازمان صمت 
اســتان تهران، نماینده جهاد کشاورزی، نماینده میادین و تره بار شهرداری 
تهران، رئیس اتاق اصناف تهران، نماینده اداره کل دامپزشکی استان تهران، 
اداره کل استاندارد استان تهران، معاون دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، 
معاونت علوم پزشــکی تهران، نماینده بســیج اصناف بازاریان تهران به بیان 
نظرات، اقدامات و درخواست های خود در زمینه مدیریت بازار و کنترل قیمت 
اقام پرداختند. مصوبات این جلسه که به دستور دادستان تهران به تصویب 

رسید به شرح زیر است:
تامین لجســتیک مورد نیاز برای کمک بــه اداره کل تعزیرات حکومتی، 

جهادکشاورزی، سازمان صمت استان تهران و گشت های مشترک.
تدارک و تامین ۱۵۰ تیم بازرسی و نظارتی برای سازمان جهادکشاورزی 
اســتان تهران بابت اجرای گشت های بازرســی و نظارتی در بازارهای هدف. 
تدارک و تامین ۱۵۰ تیم بازرســی و نظارتی برای اتاق اصناف استان تهران 
بابت اجرای گشت های بازرسی و نظارتی در بازارهای هدف. تدارک و تامین 
۵۰ تیم بازرسی و نظارتی برای اداره کل استاندارد استان تهران بابت اجرای 
گشــت های بازرســی و نظارتی در بازارهای هدف.  تدارک و تامین تیم های 
بازرسی و نظارتی تا سقف ۱۵۰ تیم برای دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی 

بابت اجرای گشت های بازرسی و نظارتی در بازارهای هدف.

اخبار کوتاه

منشور خاک گرفته ملی حقوق دانش آموزی
چه می گوید؟

ادامه از صفحه 1
بگو آیا چشــم نابینای جاهل و دیده بینای عالم یکسان است؟ آیا ظلمات و 

تاریکی جهالت بانور علم و معرفت مساوی است؟
»هل یستوی الذین یعلمون والذین لایعلمون انما یتذکر اولوا الالباب «

آیا آنان که به ساح علم مجهزند با آنان که با جهل و نادانی دست به گریبانند، 
با هم برابرند؟ به هر حال وفتی نبی مکرم اسام می فرمایند

»طلب العلم فریضة علی کل مسلم «
وقتی علم در دیدگاه اسام نور و بینایی است دستیابی به آن بر هر مسلمانی 
فرض اســت. آیا می توان گفت که از نظر اســام تنها بر مردها لازم شده که از 
ظلمت خارج شــوند و به روشنایی  برسند، اما زنان چنین وظیفه ای ندارند و باید 

همچنان در ظلمت جهل و نادانی باقی بمانند؟!
آیا می شــود بر خاف شــرع مقدس اســام بادایجاد موانعی نظیر تروریسم 
مسمومیت ساختگی و غیر بهداشــتی کردن آب و هوا و غذا در محیط مدارس 
ســامت روح و روان این مادران آیندا ساز را ســلب و امنیت آموزشی آنها را با 
ایجاد تهدید تروریســتی مســمومیت محدود کرده. و متولیان مسول هم مانند 
مردم عادی به مصاحبه بســنده و نظارگر از بین امنیت آموزش و سامت جسم 

و روح و روانشان باشد.
بنــی آدم اعضای یک پیکرند /  کــه در آفرینش ز یک گوهرند / چو عضوی 
بــه درد آورَد روزگار / دگر عضوهــا را نماندَ قرار / تو کز محنت دیگران بی غمی/ 

نشاید که نامت نهند آدمی
حقوقدان وکیل پایه یک دادگستری*
منبع: خبرآنلاین 
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